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„Mi üidvkolja a kommnulkáciő tárgyában a Wiaimterelnőki Hivatal álfa[ kfib6s cégekkel kötőn
sok millió forintom szerz$dé 9eket?A címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapjAn kérdést
kiviinek benyüjtani dr. Kiss Péter Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszternek .

	r 're a választ írásban kérem,

Nyilvánosságra kertit, hogy számos kormányhoz közelálló újságirö kapott mÜliós értékű
megbízásaktit a Miniszterelnöki Hivataltól . Ismert, hogy a kormány már többször lecserélte a
teljes kommunikációs csapatát, és mint kiderült, a magánszférában meglchetösen komoly
fizetésért dolgozó marketing- és kommunikációs szakembereket csábítottak a Ll nia relnőki
Hivatalba dolgozni: két kor nyszóvivó, kabinetfánők-helyettes, stratégiai kommunikációs
fáiga.zgató, marketingkommu nik:Sciós részlegvezető, PR-igazgató, kormányzati
kommunikációs ígazgatő, miuiszterelntski programfelelCs, szakpolitikai igazgató . Akkor arra
hivatkozott a kormány, hogy profi szakembereket vett fel, ez még lgy is olcsóbb, mintha kMső
cégeket biz meg . Erre most mit látunk : kűlsó cégeket biz meg kommunikációs feladatokkal.

A megbízások úgy barik - követve a más minisztériumoknál is alkal~,ott rossz gyakorlatot -
olyan tevékenységekre vonatkoznak, amelyeket a Miniszterelnöki Hivatal illetékes
részlegeinek kell elvégeznie, nincs szükség külst cégek, magánszemélyek bevonására, nincs
szükség a holdudvar közpénzen ti rténó építésére. Nmes szükség külső cégek megbízására
Gyurcsány Ferenc beszédeinek a népszerüsitésére, kommunikációs veszélyhelyzetekben vaki
tanácsadásra és arra sem, hogy havi négyszázezer forintért kísérje figyelemmel valaki a
~csány-kormány nevében megszólalók médiaszerepléseit .

Tisztelt Mínic~tpr Ürl

Szeretném megtudni mi indokolja., hogy miközben nagy létszámú és jól fizetett
kommunikációs csapat sll rendelkezésre a Miniszterelnöki Hivatalban, közben sok
milliós szerződéseket kötnek ugyanara a feladatra kormá :nykózeli magáncégekkel,
magánszemélyekkel?

Nem érzi-e visszásnak azt, hogy miközben ti =Imet kérnek a magyar emberektől,
miközben újabb és újabb intézkedésekkel hozzák egyre nehezebb, szinte kilátástalan
helyzetbe Óket, k»en Önökhöz hüú újsá fúóak, kommunikációs cégeknek
közpénzen finanszírozott sok millió forintos szerződéseket kin 1n k?
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- Nem érzi-e ~cégesnek, hogy intézkedjen a.7 ilyen típusú szerződések azonvaali
megszüntetéséről és arról, hogy a jiivőben ilyen szerződéseket ne kt ss5n a

Miniszterelnöki Hivatalt?

Vérorr Miniszter TJr megtiszteío válaszát!

Budapest; 2007 . augusztus 9.

dr. r-PaU~cs András
orrzágUűlési képviselS

OGY KTK
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